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Generalforsamling 
Referat 

Tirsdag 5/3-2024 kl 19.00 i cafeteriaet i hallen 

1. Valg af dirigent:  
Erling , generalforsamlingen er varslet i tide. 
 

2. Valg af stemmetællere:  
vælges hvis nødvendigt 
 

3. Aflæggelse af beretning v formanden 
PT. 250 betalende medlemmer, en pæn stigning formentlig pga. udvidelsen. 
Der har været huslejestigning i det forgangene år, bl.a. til el, højere og flere 
m2  og rengøring. Der er til dels også kommet bedre service fra KNSC.  
Ny instruktør, Heidi, er startet, det er bestyrelsen meget glad for.  
Indkøb af nyt udstyr, bl.a. bænk og cykler. 
Bestyrelsen har vedtaget at opspare flere penge til nyt udstyr.  
Formanden er positiv for fremtiden, syndes tingene fungerer godt, formanden 
takker for den store indsats fra de frivillige instruktører og de andre frivillige 
der for tingene til at fungerer. 
Bemærkning til beretningen: 
Liselotte: bænken er for tung + for lidt håndsprit: Bestyrelsen ser på det. 
Heidi: hvad indgår i rengøring: Kun gulv. 
Beretningen blev godkendt 

 
4. Forelæggelse af regnskab v kasseren 

Søren giver ordet videre til Espen.  
Øget indtægter fra kontingent pga. flere medlemmer. +258.000kr 
Øget udgifter til indretning af udvidelsen og nyt udstyr. +148.000kr 
Årets resultat ca. – 31.500 kr 
Banksaldo ca. +180.000kr 
Regnskabet afleveret d20/1 og godkendt af hovedforeningens revisor 
 
  

5. Forelæggelse af budget herunder kontingentsatser v kasseren 
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Gennemgang af Espen. 
Budgetteret resultat for 2024: +28.000 kr 

   6.  Valg til bestyrelsen  

  ( Post 1, lige år)       Sune Stage-steffensen (Næstformand) forsætter  

 (Post 2, ulige år)     Thomas Frandsen          (formand) 

  (Post 3, lige år)      Lina Mortensen               forsætter 

 (Post 4, lige år)      Søren Dalsgaard             (Kasserer)  forsætter 

 ( Post 5, ulige år)   Vibeke Padkær           

Bestyrelses Supp       (hvert år)                 Hamid Onib   forsætter 
    

De 4 på valg modtager genvalgt.  
Heidi bliver valgt til ekstra supp.   

 
6. Behandling af indkomne forslag  

Ingen indkommende forslag 
 

7. Eventuelt  
Vibeke W. (Køge kommune demensteam) takker for samarbejdet. 
opfordring fra et medlem: akupunktur i demensteam skal holde bedre styr på 
nålene. 
Sune vil hører om mulighederne for udvidelse af fitness, igen. 
Thomas snakker om udvidelse af hallen general måske er på vej. 
Liselotte stemmer i. 
Heide stemmer i. 
Erling fortæller og hal udvidelse 
Jesper, Ekstra udstyr til Smith maskinen, aircon styring. 
Liselotte ønsker solgardiner. 

Lina forslår lameller, har erfaring med at rengøre dem 😊 
Liselotte efterlyser også en bedre vægtstang 
Alle ønsker bliver behandlet af bestyrelsen, lover formanden. 
 
Dirigenten (Erling) takker for mødet. 

Mail: Info@skensvedfitness.dk 


